
Zápis ze schůze Osadního výboru konané dne 15.5.. 2017

Přítomni:
Předseda: Monika Křibíková
Místopředseda: Aleš Pitřík
Členové:                             Renáta   Polášková 
                                       Leona Lluch Pavliková - omluvena 
                                       Věra Melichaříková  - omluvena

Program:
1. Připomínky OV k umístění lavičky u KD

ad 1.      –Dle našeho názoru umístění  laviček nijak nezasahuje do kořenového 
systému, neomezuje jejich růst a perspektivitu .  Co se týče ošetřování 
travnaté plochy okolo laviček technické vybavení  TS a.s. je na takové úrovni, 
že s tím  nebude žádný problém. Opětovně žádáme o umístění laviček na 
námi vybraném místě.
               - 

Příští schůze OV se bude konat na ZŠ ve Skalici
5.6. 2017 v 17 hodin v místnosti stávající školní 

družiny (bývalá pošta)


